
Bij deze wil ik mij voorstellen aan de leden die mij nog niet kennen. Ik ben Ruud van Dijken, loop 

sinds 1986 mee in het dartscircuit bij diversen bonden en heb eigenlijk in alle divisie gespeeld door 

de jaren heen. Vorige seizoen heb ik mij aangemeld om deel uit te gaan maken als vrijwilliger binnen 

het bestuur van DBMN. Dit werd hartelijk ontvangen en ik mocht een seizoen meedraaien als 

aspirant-bestuurslid. Na dit jaartje meelopen, is uitgesproken dat wij wederzijds tevreden waren en 

elkaar aanvullen binnen de organisatie van de DBMN. Daarom word ik verkiesbaar gesteld op de 

ALV. Het doel is om als algemeen bestuurslid aan te schuiven.  

Verder ben ik actief als official en baancontroleur binnen DBMN en actief binnen de reglementen 

commissie. Dit alles doe ik met veel plezier gezien ik mijn vrijetijd nu mag vullen met mijn hobby 

binnen een mooie organisatie. Samen met fijne vrijwilligers die de DBMN draaiend houden zodat 

iedereen van zijn hobby/sport op hoogwaardig niveau mag kunnen genieten. 

In het verleden ben ik een aantal jaren betrokken geweest als bestuurder van andere landelijke 

organisaties. Zoals bij een biljart bond als voorzitter en binnen een wijkorganisatie als secretaris  

Ook zet ik mij in voor ouderen, minderbedeelden en mensen met wat achterstand in de 

maatschappij op wijkniveau binnen een buurtgemeenschap. 

Mijn motivatie 

Mijn reden om toetreden tot het bestuur van DBMN: 

• Ik graag onze sport en hobby naar een hoger niveau breng, zowel regionaal als landelijk. 

Waar dat nog mogelijk zou kunnen zijn 

• Graag een goede toevoeging wil zijn binnen het huidige bestuur. Het is namelijk niet 

makkelijk om mensen te vinden en/of te motiveren die bepaalde verantwoordelijkheid 

willen nemen om een organisatie op niveau of in stand te houden.  

En ja ook ik had wel eens aanmerkingen op beleid en regelgeving, en vindt dat je dan ook 

moet opstaan en verantwoordelijkheid nemen/tijd investeren in de organisatie, dat doe je 

niet langs de lijn maar in het veld! vind ik persoonlijk. 

• Door de jaren heen ben ik erachter gekomen dat een bestuur moet bestaan uit meerdere 

bestuurders die ook van mening verschillen. Daar komen de beste resultaten uit voort 

waardoor goede besluitvormingen naar voren komen. 

Afgelopen jaar gezien dat deze balans goed aanwezig is binnen onze huidige samenstelling. 

 

Vandaar dat ik graag toe wil treden tot het bestuur als algemene bestuurder en zie dit als een eer te 

doen. 

  

Ruud van Dijken. 


